

УДК 378:001.83(100)

Г. П. Павлихин, Т. К. Даниленко

## **УЧАСТИЕ МГТУ им. Н.Э. БАУМАНА В ЕВРОПЕЙСКИХ НАУЧНО-ТЕХНИЧЕСКИХ ПРОГРАММАХ**

*Приведена информация об участии специалистов МГТУ им. Н.Э. Баумана в европейских программах научно-технического сотрудничества.*

**Participation of the Bauman MSTU in European programs /  
G.P. Pavlikhin, T.K. Danilenko // Vestnik MGTU. Machinostroenie.  
1999. No. 2. P. 121–123.**

Participation of the Bauman MSTU scientists in the European programs of scientific and technological cooperation is reviewed.

---

Статья поступила в редакцию 20.01.1999

Геннадий Петрович Павлихин родился в 1941 г., окончил МВТУ им. Н.Э. Баумана в 1969 г. Д-р техн. наук, профессор, академик РАЕН. Проректор МГТУ им. Н.Э. Баумана по международным связям. Автор 150 научных и учебно-методических работ в области промышленной экологии и криогеники.

G.P. Pavlikhin (b. 1941) graduated from the Bauman Moscow Higher Technical School in 1969. D. Sc. (Eng.), professor, academician of the Russian Academy of Natural Sciences. Vice-Rector for International Relations of the Bauman Moscow State Technical University. Author of 150 scientific and educational-methodical publications in the field of industrial ecology and cryogenics.

Татьяна Константиновна Даниленко родилась в 1940 г., окончила в 1964 г. МВТУ им. Н.Э. Баумана, Канд. техн. наук, старший научный сотрудник. С 1993 г. работает в Управлении международных связей МГТУ им. Н.Э. Баумана.

T.K. Danilenko (b. 1940) graduated from Bauman Moscow Higher Technical School in 1964. Ph. D. (Eng.), senior researcher. Since 1993 works at the Department for International Relations of the Bauman Moscow State Technical University.